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ODBOJKARSKA ZVEZA SLOVENIJE 
ZVEZA ODBOJKARSKIH SODNIKOV SLOVENIJE 
KOORDINACIJSKI ODBOR 
 
Datum: 19.04.2004 
 
ZAPISNIK 2. SEJE KOORDINACIJSKEGA ODBORA ZOSS 
 
Seja je bila 15. aprila 2004 v prostorih Odbojkarske zveze Slovenije, v Ljubljani. 
Seja se je začela ob 1730. 
 
Prisotni člani: Jovanovič Dejan, Kolenc Emil, Pevc Anton 
Opravičeno odsoten: Borko Miran, Dimec Jože in Stegnar Jure 
Ostali prisotni: Dejan Perčič  
 
Dnevni red:  
 
1. Pregled zapisnika 1. seje KO 
2. Članarine in licencnine za sezono 2004/2005 
3. Zasebni športni delavec in način izplačevanja 
4. Pripombe DOS-ov 
5. Razno  
 
Sejo je sklical vodja KO, Jovanovič Dejan.  
 
Dejan Jovanovič je ugotovil, da KO ni bil sklepčen, saj so bili na seji prisotni le trije člani. Kljub temu 
pa je bil mnenja, da je KO organ, kjer se sklepov ne sprejema s preglasovanjem, ampak s soglasnim 
sprejemom ustrezne rešitve. Sprejeti sklepi bodo tako skupno mnenje prisotnih članov in ne vseh 
članov KO. 
 
Ad 1.) 

Na 1. zapisnik 1. seje je prišla s strani DOS Koroške pripombe, da v zapisniku ni zapisan sklep 
o načinu sojenja v drugem delu prvenstva.  
KO je bil o tej zadevi le seznanjen s strani sekretarja, o sami zadevi pa ni sprejel nobenega sklepa. 
 Na 1. seji je bil za vodjo KO imenovan Dejan Jovanovič. 
Po temeljitem razmisleku in pogovoru z Dejanom Jovanovičem, je vodstvo pripravljen prevzeti Emil 
Kolenc, katerega so na prvi seji predlagali vsi DOS-i, vendar takrat ni bil pripravljen prevzeti te 
funkcije. 
 
SKLEP 1: 
Zapisnik 1. seje KO se sprejme. 
 
SKLEP 2: 
Funkcijo vodje KO prevzame Emil Kolenc. 
 
Ad 2.) 
Člani KO so pregledali vse prispele predloge DOS za članarine in licenčnine za naslednjo tekmovalno 
sezono. Strinjali so se, da so vsi predlogi dobri, da pa v seštevku med seboj bistveno ne odstopajo. 
Zato so sprejeli naslednji predlog. 
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SKLEP 3: 
Članarino in licenčnino vplačajo udeleženci seminarjev (D-K, A, B, C) ZOSS. ZOSS bo pred 
začetkom tekmovalne sezone izstavila račun DOS-om za plačilo članarine vseh njihovih aktivnih 
sodnikov D liste in zapisnikarjev. ZOSS pa mora zato poskrbeti za predavatelje na seminarjih D 
liste in zapisnikarjev po posameznih DOS-ih. 
 
Višina članarine in licenčnine za tekmovalno sezono 2004/2005 je višina enega pavšala:  
Delegat – kontrolor 19.300,00 sit 
Sodnik A liste  21.300,00 sit 
Sodnik B liste  15.300,00 sit 
Sodniki C liste    7.800,00 sit 
Sodniki D liste    3.000,00 sit 
Zapisnikarji    2.000,00 sit 
 
Ad 3.) 
Predsednica in sekretar ZOSS sta opravila razgovore s strokovnjakoma za finančno poslovanje in za 
status zasebnega športnega delavca. Člani KO so zapisnika teh razgovorov prejeli v gradivu. 
Iz primerjalne tabele so člani ugotovili, da je trenutno stanje izplačevanja dobro in da je ločitev ZOSS 
od OZS trenutno nesmiselno, saj bi s tem malo pridobili, stroški pa bi se povečali. 
Prav tako se kaže napredek pri rednosti izplačevanja sodniških nadomestil, kljub temu pa v celoti s 
tem ne morebo biti zadovoljni. 
 
SKLEP 4: 
Zapisnika razgovora in primerjalno tabelo bi bilo potrebno posredovati vsem DOS-om. 
 
Ad 4.) 
Pod to točko so člani pregledali prispele predloge glede sprememb tekmovalnih pravilnikov. 
 
DOS KOROŠKA: 

• Predlog 1: TK OZS nima pristojnosti odločati o listi delegatov – kontrolorjev. Predlog lahko 
velja le za delegate, kontrolorji pa so interna zadeva ZOSS. 

• Predlog 2: KO ni pristojen za spreminjanje mednarodnih pravil, zato ne moremo predlagati 
spremembo člena iz teh pravil. 

• Predlog 3: S predlogom se člani ne strinjajo, saj so stroški tem sodnikom povrnjeni, 
nevtralnost pa s tem zagotovljena. 

Predlogi za spremembo tekmovalnih pravilnikov: 
• Predlog 1: S predlogom se člani strinjajo, pripraviti bi bilo potrebno pravilno formulacijo. 
• Predlog 2: Predlog je dober, vendar pa linijskih sodnikov ni zaradi zmanjšanja stroškov 

sojenja, poleg tega pa imajo nekateri DOS že sedaj težave z zagotovitvijo linijskih sodnikov. 
• Predlog 3: Člani se strinjajo, da je predlog ocenjevanja po R – 4 obrazcu dober, vendar pa je 

vprašanje ali so D-K in sodniki pripravljeni na takšno ocenjevanje. 
Trenutno ocenjevanje ni ne javno in ne tajno, saj ima sodnik vpogled le v oceno, ki jo da D-K 
sodniku s katerim sodi na določeni tekmi, v vse ostale pa ne. Zato se člani zavzemajo za še 
bolj javno ocenjevanje.  
Predlog 4: Način razvrščanja sodnikov po rednem delu je bilo v letovšnji sezoni narejeno v 
zadnjem hipu, zato se strinjajo, da je potrebno kriterije določiti še pred začetkom naslednje 
sezone. 

 
DOS POSOČJE: 

• Emil Kolenc je predstavil predlog tekmovalnega sistema in koledarja tekmovanja. Potrebno se 
je zavzemati za ohranitev števila tekem, saj se kvaliteta sojenja s tem dviguje. Potrebno bi bilo 
narediti tekmovanje bolj atraktivno. 

• TK OZS je potrebno predlagati, da se v bodoče izogne razpisu tekem na praznične dni, 
predvsem pa na Božič, Veliko noč in Dan mrtvih. 
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• Predlaga se TK OZS, da se na vseh tekmah DOL igra s tremi žogami, ter se zato zagotovi tudi 
pobiralce žog. 

• DOS Posočje predlaga TK OZS, da naj bi v 1. DOL trenerji uporabljali sirene ob primeru 
zamenjave igralca ali zahtevanega odmora. Preveriti možnost o ponudbi primerne naprave pri 

IMPULZ, gospod Tase Lazovski tel.: 05 335-60-00 faks: 05 335-60-27 
  Kromberška cesta 12   e-pošta: impulz@impulz-jtg.si 
  5000  Nova Gorica   http: //www.impulz-jtg.si 
 
DOS GORENJSKA: 

• Predlagajo zmanjšanje števila na A in B listi sodnikov, ter spremembo kvote sodnikov 
posameznih DOS na B in C listi sodnikov. Celotni predlog bo predstavil Brane Hrovat na seji 
predsedstva ZOSS. 

• Potrebno bi bilo urediti razmere v komisiji za odbojko na mivki pri ZOSS, saj komisija ne 
opravlja svojega dela. 

• D-K in sodniki naj se na tekmo peljejo z enim avtom, če je to le mogoče, saj moramo ločiti 
profesionalno delo in prosti čas. 

 
Ad 5.) 
Emil Kolenc je opozoril, da bi bilo potrebno na obrazcu SEZNAM EKIPE odstraniti prostor, kjer se 
vpisuje libera, saj ga lahko ekipa najavi šele z oddajo prve postave. Pri podpisu pa bi bilo potrebno 
dodati, da v primeru, da ekipa nima trenerja, da seznam ekipe podpiše kapetan. 
 
 
 
 
Seja je bila končana ob 2020. 
 
 
 

Sekretar ZOSS     

Dejan Perčič   


